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Børne- og Uddannelsesforvaltningen  

Harte Skole  

Stubdrupvej 36 

6000 Kolding 

 

 
Louise Borg Mogensen 

79 79 79 45 
79 79 78 40 

lobm@kolding.dk 

Emne: Skolebestyrelsesmøde 

 

 

Møde dato 

260917 

Mødested 

Mødelokalet på 1.sal 

Møde tidspunkt 

Kl. 19.00 - 21.00  

Møde nr. 

2 

Mødeleder  

Rikke Fræhr Piihl 

Afbud til 

Rikke Fræhr Piihl 

Deltagere:    

Anders Backe, Jacob Bøgh, Jacob Kuhn,  

Jan Høgh Pedersen, Karin Stoltenberg, 

Rikke Fræhr Piihl, Jacob Søndergaard. 

Lars Bjarne Andersen, Louise Borg Mogensen, 

Bo Lemming, Christina Wittrock 

   

    

Bemærkninger 

Fraværende: Jacob S, Jacob Kuhn 

Dagsorden 

 

1 Opfølgning og godkendelse af 

referat  

Punkter til evt. 

Relevanschecker 

5 min 

 

LA: Status på søgning af 

fonde/udearealer, samt kontakt til  

Skanderup – Hjarup skole efterspørges 

LA: Undersøgelse af folkeskoleloven ifb. 

elevrådets deltagelse i 

bestyrelsesmøder.  

 

2 Nyt fra formand/10 min/RK 

Info om samarbejde med andre SB 

formænd og møde i forvaltningen 

 

Fonde søgning: Jacob B. deltog i et 

seminar. Der er hjælp at hente.  

Bestyrelsen siger ok til sponsorløb. 

Elevrådet deltager i beslutning. Jacob B 

undersøger vedr. konto. Rikke 

henvender sig til Skanderup – Hjarup 

skole vedr. inspiration.   

Rikke har været til møde med andre 

skolebestyrelsesformænd vedr. 

økonomi. Der skal spares. Der 
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Side 2 

indkaldes til brugernævns møde næste 

år inden budgettet fastlægges. 

HGIF kommer til cafemødet. BL sidder i 

hallen på mandag.  

3 Nyt fra skolen/ 5 min 

Struktur på elevrådets deltagelse/ BL 

 

Folkeskoleloven undersøges. Elevrådet 

deltager fast 2 gange om året 

(december og juni). Og ellers efter 

behov fra bestyrelsen eller fra 

elevrådet.  

Ny lærer som skulle ansættes pr. 1/10 

er hoppet fra. Skolen melder ud i 

morgen. 

4 Cafeaften/10 min/LM 

Deltagere på aftenen personale og 

eksterne 

Program for aftenen 

 

Samarbejde med Søndreled styrkes. 

Lederen fra Sønderled deltager i 

cafeaftenen. Plakater uddeles og 

hænges op.  

Der var aftalt på sidste møde at der 

skulle laves en folder. Den er ikke lavet 

endnu, men LM vil nå det. Folder bliver 

uddelt i børnehaverne. Værdier 

mangler på plakaterne.  

5 Resultat af trivselsundersøgelsen 

for personalet/ 30 min/ LM, 

suppleret af BL og 

medarbejderrepræsen-tanter  

Orientering om handleplan og proces 

for arbejdet til forbedring af de 

psykiske arbejdsmiljø 

 

LM fremlagde trivselsrapporten. 

Herefter forklarede LM hvad der er 

arbejdet med indtil videre, og hvad 

planen er fremadrettet.  

6 Status på SFO/30 min/LM 

Hvor er vi i forhold til den daglige drift 

Hvor er vi i forhold til at skabe tydelig 

for personalets opgaver og ansvar 

Hvad gør vi for at udvikle kvaliteten 
 

Ulla stoppede 25/8. Er startet på 

Christiansfeld skole. LM og BL løfter 

opgaven. Vi er snart ved at være på 

plads med den nye SFO indretning.  

Der arbejdes på SFO møder med 

definitionen af de dagligdags opgaver, 

der er, samt systematikken vedr. dette. 

LM og BL arbejder med fagfordelingen 

for SFO personalet. Ledelsen har fået 

lov til ikke at have den samme 

undervisningsforpligtigelse i dette 

skoleår.  

7 Anti-mobbepolitik/30 min/ LM 

I medierne har det været skrevet om 

den obligatoriske anti-mobbepolitik 

som alle skoler skal have. 

Den er nærmest ukendt i 

personalegruppen. Den mangler 

ejerskab. Forældrene skal gøres 

opmærksom på, at vi har den. Der skal 
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Side 3 

Harte Skoles politik er vedlagt som 

bilag. 

Målet med punktet er at få 

bestyrelsens input og eventuelle 

tilføjelser. 

 

arbejdes med at opdatere den. 

Ressourcecenter-teamet kan evt starte 

med at tage et nærmere kig på den. 

Husk den digitale verden.  

8 Evt.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


